

Notulen Algemene Ledenvergadering

Voorzitter Simon Ilić

Notulist Chinook Felix

Locatie van de bijeenkomst D1.111

Datum 12 oktober 2021 / 17:30 – 20:35

Onderwerpen

1	Opening	3
2	Voorstelronde	3
3	Mededelingen	3
4	Vaststellen agenda	3
5	Goedkeuren notulen (Stuk 2)	4
6	Oude actiepunten	5
7	Ingekomen stukken	5
8	Instemmen HerCie-rapport (stukken 3, 4 en 5)	5
9	Samenstelling Sollicitatiecommissie (Stuk 6)	10
10	Halfjaarlijks verslag (Stuk 7)	11
	10.1 Algemeen beleid	11
	10.2 Driejarenplan	18
	10.3 Portefeuilles	20
11	Financieel halfjaarverslag (Stukken 8, 9, 10, 11)	22
	11.1 Halfjaarlijkse Realisatie Stuk 8	22
	11.2 Halfjaarlijkse balans Stuk 9	26
	11.3 Begroting Stuk 10	26
12	Verslag kascontrolecommissie (Stuk 12)	27
13	W.v.t.t.k.	28

14 Rondvraag	28
15 Sluiting	29

1 Opening

Aanwezigen Hendrik Pieter Fuhri Snethlage, Demi Kruijer, Maaïke Straathof (tot 20:39), Amy Oppong, Anouk van Kempen (tot 20:01), Sharon de Jong (tot 20:47), Stefanie Fijma, Jasper Lankhorst, Rosa Sinaasappel (tot 18:52), Omar Ould-Boukattine, Quinten Coelho (tot 20:34), Melin Walet (tot 18:52), Tom Konijn (tot 21:09), Duncan Pelan (tot 20:17), Jaap Osseweijer, Ezra de Cleen, Sietse Verbeek, Friso Eigenhuis, Nina Oskam, Sebastian Zur (vanaf 17:56), Chinook Felix.

De vergadering wordt geopend om 17:41 uur. Simon Ilić zit de vergadering voor. Hij legt uit aan de nieuwkomers wat een ALV inhoudt en vertelt wat zijn rol is in de ALV. Hij vraagt iedereen zijn/haar telefoon uit te zetten en het netjes te houden. Hij vraagt of er iemand problemen mee heeft dat hij de voorzitter is, maar dat is niet het geval.

2 Voorstelronde

Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de ALV deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:

- Sebastian Zur machtigt Omar Ould-Boukattine tot 17:56.
- Mick Rustenburg machtigt Omar Ould-Boukattine na 17:56.

3 Mededelingen

Mededelingen vanuit het bestuur Nina bedankt de HapCie voor het koken.

Mededelingen vanuit de Senaat Er zijn geen mededelingen vanuit de Senaat.

Mededelingen van leden Quinten Coelho heeft om 21:00 een wedstrijd en moet 20:30 weg. Rosa Sinaasappel moet tussen 19:00 en 19:30 weg.

4 Vaststellen agenda

Simon Ilić leest de agenda voor. Er is één wijziging: stukken 8, 9, 10 en 11 blijven staan bij het financiële jaarverslag en stuk 12 gaat naar het nieuwe agendapunt “verslag van de Kascontrolecommissie.” De agenda is vastgesteld met de genoemde wijziging.

5 Goedkeuren notulen (Stuk 2)

Op- of aanmerkingen op de notulen hadden van tevoren gemaild kunnen worden. De
30 voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn over de notulen van 11 maart 2021. De
notulen worden per pagina goedgekeurd:

- pagina 1: goedgekeurd
- pagina 2: goedgekeurd
- pagina 3: Jasper Lankhorst was wel aanwezig zoals je in regel 64 kan zien, dit moet
35 natuurlijk verbeterd worden.
- pagina 4: goedgekeurd

Quinten Coelho benoemt het oude actiepoint “Gemaakte besluiten toevoegen aan
de site”. Hij vraagt zich af of dit niet altijd moet en dus altijd een actiepoint is.
40 Jaap Osseweijer en Sietse Verbeek beweren dat er geen besluiten zijn genomen.
Simon Ilić helpt dat idee uit de wereld. Sietse Verbeek had het idee dat standaard
gebeurtenissen zoals een nieuw verkozen bestuur niet op de site hoefden, maar
Simon Ilić verbetert hem door te zeggen dat elk besluit op de site moet komen.
Dat doen we voortaan als standaard en niet als nieuw actiepoint bij de volgende
45 vergadering.

Aktie: Besluitenlijst toevoegen waarbij elke stemming een besluit is van de ALV
(Bestuur).

- pagina 5: goedgekeurd.

50 Omar Ould-Boukattine vraagt of er een update is over de HvA-studenten. Sietse
Verbeek reageert dat een aantal HvA-studenten is langsgeweest bij de kamer. We
hebben ook twee keer geprobeerd onszelf te introduceren, maar dit verliep lastig.
Één van de keren was de bijeenkomst bijvoorbeeld naar Utrecht verplaatst.

55 Jaap Osseweijer voegt toe dat ze NSAanhang mogen zijn, maar dat de HvA wil
dat ze gewoon hun eigen vereniging opzetten. Daar wordt werk van gemaakt en bij
vragen kunnen ze bij het bestuur terecht. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage merkt op
dat iedereen NSAanhang kan worden.

- pagina 6: goedgekeurd
- 60 • pagina 7: goedgekeurd
- pagina 8: goedgekeurd
- pagina 9: goedgekeurd

65 Omar Ould-Boukattine zegt dat hij nog een oud stuk naar het bestuur moest sturen en er geen actiepoint bij stond. Desalniettemin heeft hij het stuk van Reinier Kramer over reserveringen gemaïld naar het bestuur.

- pagina 10: goedgekeurd
- pagina 11: goedgekeurd
- pagina 12: goedgekeurd
- 70 • pagina 13: goedgekeurd
- pagina 14: goedgekeurd
- pagina 15: goedgekeurd
- pagina 16: goedgekeurd
- pagina 17: goedgekeurd
- 75 • pagina 18: goedgekeurd
- pagina 19: goedgekeurd
- pagina 20: goedgekeurd

Behoudens eventuele spel- en taalfouten zijn de notulen goedgekeurd mits er wordt gemeld dat Jasper Lankhorst er de vorige ALV wel was.

80

6 Oude actiepunten

Er zijn geen oude actiepunten.

7 Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

85 **8 Instemmen HerCie-rapport (stukken 3, 4 en 5)**

Jaap Osseweijer neemt het woord. Het verslag wordt niet punt voor punt doorlopen omdat dat op de kandi-ALV van 3 februari al was gebeurd.

90 Sebastian Zur komt binnen om 17:56 en heeft geen machtiging. Simon Ilić wijst men er nog op dat de focus ligt op de wijzigingen die te zien zijn in stukken 4 en 5. Het stuk 3 is er ter begeleiding van deze stukken.

Omar Ould-Boukattine had het gewaardeerd als er een begeleidend stuk was geweest met een plan van aanpak en tijdspad voor tijdens de ALV. Jaap Osseweijer geeft toe dat
95 het netjes zou zijn geweest.

Stemprocedure

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage is van mening dat een functionerend stelsysteem alleen werkt als bijna iedereen direct begrijpt hoe de telling werkt. Dat is best ingewikkeld
100 en moet je dus hebben gelezen voor de ALV aankomt en dat kan afschrikkend werken voor mensen die daar geen zin of tijd voor hebben. Dat vermoeilijkt ook heel erg de stemprocedure.

Jaap Osseweijer zegt dat de oude procedure ook ingewikkeld was en vaag beschreven
105 stond in de statuten. Hij denkt dat het nu beter staat beschreven en nu vrij snel uitgelegd kan worden tijdens het uitdelen van de briefjes voorafgaand aan het stemmen.

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage wil dat het dan uitgelegd wordt tot iedereen het 100% begrijpt en dat dat elke keer moet gebeuren: “Een democratie werkt alleen als iedereen
110 de stemprocedure begrijpt.” Simon Ilić zegt dat het nu ook al het geval is dat de stemprocedure duidelijk door de voorzitter moet worden uitgelegd. Het is een goed punt om mee te nemen voor dit soort vergaderingen.

Jaap Osseweijer zegt dat het niet perse nodig is om het in de statuten te verwerken,
115 maar het wel handig is voor alle ALV's. Rosa Sinaasappel vindt het hele systeem niet heel ingewikkeld, maar Hendrik Pieter Fuhri Snethlage wijst haar er op dat het om de telling gaat en niet om een stem opschrijven. Iedereen moet immers de telling moeten kunnen controleren. Jaap Osseweijer wijst hem er op dat de hele stemprocedure bij artikel 15 lid 10 staat beschreven en dat deze ook nog kan worden verteld tijdens het uitleggen van de
120 uitslag.

Jaap Osseweijer eindigt de discussie met de hoop dat het in de statuten zo duidelijk mogelijk staat beschreven zodat je niet zelf rechten moet hebben gestudeerd om dit te begrijpen.

125 Het verenigingsjaar

Sebastian Zur meldt dat bij 5.1, het verenigingsjaar, wordt geopperd om het verenigingsjaar permanent vast te stellen van 1 februari tot 31 januari. Hij denkt dat het dan lastig wordt voor de penningmeester om gedechargeerd te worden voor eind februari en dit de penningmeester vast zet om te wisselen begin semester 2. Zijn voorstel is om dit een
130 maand naar voren te schuiven zodat er tijd is om in januari het boekjaar te realiseren en om te wisselen in eind periode 4.

135 Jaap Osseweijer zegt dat de wissel in de afgelopen jaren vaak plaats vond in februari of later. Dan heb je één maand of meer dat de penningmeester de boekhouding van een andere begroting aan het doen is die hij niet kent. De kandi-periode is eigenlijk al het verenigingsjaar van het volgende bestuur qua boekhouding.

Jaap Osseweijer merkt hierbij wel op dat het volgens de statuten loopt van 1 september tot 31 augustus en dat dat sowieso niet klopt.

140 Omar Ould-Boukattine vat het voorstel met de bijbehorende gevolgen van Sebastian Zur nog even samen:

- Het verenigingsjaar en bestuursjaar wisselen voor februari.
- Het boekjaar sluit 31 december met het kalenderjaar.
- 145 • Het bestuur heeft dan drie weken de tijd om de financiën op orde te brengen/ te realiseren.
- Er kan gewisseld worden voor semester 2 begint zodat het aftredende bestuur fris aan het semester kan beginnen.
- De Sollicitatiecommissie aanstellen vindt plaats in september, wat september drukker maakt voor bestuur.
- 150 • De gehele agenda met alle deadlines die daar bij horen, schuift op met vier à vijf weken.

Jaap Osseweijer reageert dat dan de kerstvakantie wel volgepland moet worden met tellingen etc. Omar Ould-Boukattine zegt grappend dat op 1 januari dan de voorraad moet worden geteld, maar bevestigt dat de telling inderdaad moet plaatsvinden in begin 155 januari.

Jaap Osseweijer krijgt het benauwd bij het idee van alles vervroegen. Hij stelt dat het voor het bestuur dan te druk wordt naast onder andere het organiseren van het EJW. Hij denkt dat het beter is om de wissel uit te stellen in plaats van te vervroegen.

160 Tom Konijn is het eens met alle punten van Omar Ould-Boukattine. Jaap Osseweijer oppert dat het houden van de halfjaarlijkse-ALV voor of in de zomervakantie het haalbaarder maakt met de sollicitatieperiodes. Begin september is volgens hem simpelweg te druk.

165 Hendrik Pieter Fuhri Snethlage zegt dat het hem goed lijkt om het zo te laten. Jaap Osseweijer denkt dat dit de meest ideale periode is ondanks de drukte in periode vier. Als je de kandi-periode goed inplant in de derde periode zou het volgens hem soepeler moeten gaan in de vierde periode.

170 Omar Ould-Boukattine kan zich voorstellen dat je dan aftreedt halverwege periode vier en dat je dan een vak hebt dat je laat vallen omdat je eigenlijk nog een beetje rust wilt hebben. Rosa Sinaasappel zegt dat de huidige manier mensen forceert om mensen met

een achterstand te laten beginnen en daar is ook met een planning niet zo veel aan te doen. Jasper Lankhorst voegt hier aan toe dat het “planning” argument gebruikt kan worden bij alle data.

We stemmen om de voorgenomen wijziging die beschreven staat in 5.1 van stuk 3 (begeleidende stuk wijzigingen). Het loopt nu van 1 september tot en met 31 augustus en waar de voorgenomen wijziging is van 1 februari tot 31 maart. De mensen die willen dat het een maand wordt vervroegd, moeten dus tegen stemmen.

Stemvoorstel: De ALV vraagt de HerCie om een permanente wijziging van het verenigingsjaar door te voeren van 1 februari tot en met 31 januari.

Stemming:

- Onthouding: 9
- Voor: 6
- Tegen: 8
- Blanco: 0

Besluit:

Het stemvoorstel is verworpen.

Quinten Coelho legt een stemverklaring af: hij vindt dat we kiezen voor een bestuur over twee jaar aan de hand van wat wij denken dat tegen die tijd chill voor hen is. Eigenlijk zouden we beter moeten nadenken wat de voordelen en nadelen zijn. Hoe gaan we dat bijvoorbeeld bewerkstelligen qua data. Hij zegt dat hij het nog niet weet dus daarom heeft hij zich onthouden van stemmen. Demi Kruijer sluit zich aan bij de stemverklaring van Quinten Coelho.

Het lijkt Jaap Osseweijer achteraf gezien misschien toch een beter idee om een maand eerder te wisselen. Dit vanwege de periode op de VU en het inwerken van de kandi's. Het bestuur heeft dan in de vakantie tijd om te werken aan het jaarverslag en de realisatie in plaats van tijdens alle hectiek van periode 4.

Tom Konijn stelt voor dat we in de statuten zetten dat de precieze data in het HR komen zodat deze nog gewijzigd kunnen worden. Het lijkt er namelijk op dat we niet helemaal weten wat nou fijn is en het is handig om over twee jaar dit aan te kunnen passen voor het geval dat het vreselijk was.

Jasper Lankhorst zegt dat het met de wijzigingen nog steeds jaarlijks aanpasbaar is. Er staat in “tenzij in de jaarlijkse algemene ledenvergadering voor het volgende jaar anders is bepaald”. Tom Konijn denkt dat het fijn is om het op papier te zetten zodat we tijdens een ALV kunnen afspreken één stemprocedure te doen voor altijd.

Omar Ould-Boukattine denkt inderdaad dat het handig is om eerst de voor- en nadelen af te wegen van het hele verenigingsjaar een maand opschuiven. Daarna kunnen we kijken

215 naar hoe het in de statuten staat.

Jaap Osseweijer zegt nog dat we desnoods het boekjaar kunnen sluiten op 1 januari, dan moet hij een beetje boekhouden in de eerste maand van zijn opvolger, maar dan kan hij de opvolger wel goed inwerken in zijn boekjaar. In de eerste weken van zijn kandi-
220 periode was hij niet echt bezig met zijn eigen boekhouding omdat het nog de boekhouding van zijn voorganger was. Hierdoor kon hij niet vers beginnen.

Sietse Verbeek zegt dat het hem niet handig lijkt om nu op 1 januari te stemmen want als je wisselt voor de periode op de VU, drop je een geheel nieuw bestuur meteen op twee
235 locaties. Sharon de Jong wil zich daar bij aansluiten en zegt dat het handiger is om het meer uit te werken voor we er opnieuw over stemmen.

Simon Ilić stelt voor dit terug te sturen naar de HerCie zodat we dit op een volgende ALV weer kunnen bespreken, de wens om het boekjaar te wisselen op 1 januari meegenomen. Omar Ould-Boukattine hoorde veel voor- en nadelen en vindt daarom dat het beter is om uit te werken wat de verschillen zijn van wanneer wat. Hij vraagt of het bestuur hier aan wilt meewerken.

Oproep 1: Gedachten en ideeën over de wijzigingen van het verenigingsjaar sturen naar de HerCie zodat ze het kunnen meenemen naar het definitieve voorstel de volgende ALV.
235

Oproep 2: De HerCie zoekt nog leden. Kom de HerCie versterken.

240 **Notaris**

Omar Ould-Boukattine vraagt of de HerCie een notaris heeft gevonden. Het antwoord is nee. Amy Oppong licht dit toe.

Er kan alleen iets gewijzigd worden met toestemming van de gehele ALV. Het op één
245 lijn zitten gaat om het wijzigen zelf. Het is belangrijk om te weten wat de NSA wil door alles in te stemmen en daarmee kan de HerCie naar de notaris stappen. Mocht de notaris vooralsnog willen dat er ergens nog een ALV over komt, is het grootste werk al gedaan en is dat op dat moment nog mogelijk.

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vraagt hoeveel de NSA bereid is om voor de notaris te betalen. Jaap Osseweijer zegt dat bestuur 44 een reservering heeft gemaakt van €800. SLAAFS heeft recentelijk statuten opgericht dus hij zou daar nog kunnen informeren. Er staat in ieder geval een reservering voor klaar die dit kan dekken.
250

255 **Benoeming KasCo en Stemrecht voorzitter van de ALV**

Simon Ilić merkt op dat er in de wijzigingen staat dat het nu niet op die manier gaat, maar dat dat niet klopt. De wijzigingen vindt hij ook prima, maar hij wil benadrukken dat het dus nu wel zo gaat bij het instemmen van de Kascontrolecommissie. Jaap Osseweijer denkt dat sinds er een update van de HR kwam, dit inderdaad de gang van zaken is.

260

Het punt wordt afgesloten. In januari ziet men concreet statuten voor zich die direct ingestemd kunnen worden, zonder discussie, hopelijk.

9 Samenstelling Sollicitatiecommissie (Stuk 6)

275 Er zijn twee brieven ingekomen. Één van Quinten Coelho en één van Friso Eigenhuis. Friso Eigenhuis hoopt dat hij helder was. Quinten Coelho wil ook niets toevoegen. Simon Ilić zegt dat we minimaal drie leden nodig hebben en er slechts twee sollicitanten zijn. Tenzij iemand zich aanmeldt, moet het bestuur de voordracht doen.

270 Tom Konijn meldt zich op de valreep aan. Alle vragen zijn welkom en hij heeft er zin in. Omar Ould-Boukattine vraagt of er aspecten zijn die hij wil veranderen aan de sollicitatierondes in vergelijking met zijn vorige keer in de SoCo. Tom Konijn heeft hier niet zo 1, 2, 3 een antwoord op. Hij denkt dat hij het in ieder geval niet meer zo vroeg in het jaar wil doen.

275 Anouk van Kempen meldt zich ook aan voor de Sollicitatiecommissie. Anouk van Kempen is heel benieuwd hoe het is om een bestuur uit te zoeken. Omar Ould-Boukattine vraagt of ze zich nog even wil voorstellen. Anouk van Kempen is een 2e jaars NSA'er. Ze studeert nu econometrie, maar deed vorig jaar wiskunde. Verder zit ze in aardig wat commissies en lijkt het haar interessant om te kijken hoe dit gedeelte werkt bij de vereniging. Het lijkt haar ook leuk om ooit het bestuur in te gaan.

280

Tom Konijn vraagt hoeveel tijd ze hier in wil steken, waar ze “genoeg” op reageert. Tom Konijn wil haar op het hart drukken dat je per sollicitatiegesprek wel even bezig bent. Anouk van Kempen zegt dat ze daar genoeg tijd voor heeft.

285

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vraagt of ze niet voor bestuur wil gaan, maar dat wil ze niet in het eerste jaar van de studie. Omar Ould-Boukattine vindt het een mooie motivatie en vraagt zich af of ze hier al eerder over twijfelde. Anouk van Kempen heeft er eerder van gehoord, maar wist niet goed hoe ze dat kon aangeven.

290

Omar Ould-Boukattine zou graag willen dat men een motivatiebrief meestuurt bij het solliciteren op een ALV. Als je een mening hebt over iemand die gesolliciteerd heeft dan is het belangrijk dat het van tevoren duidelijk is.

295 Gezien Anouk van Kempen niet wist hoe zij kon aangeven dat ze interesse had, vindt

Omar Ould-Boukattine dat de sollicitaties voor de Sollicitatiecommissie beter aangegeven moeten worden en dat een appje of mailtje dan ook niet volstaat. Dit is een terugkomend probleem bij de Kascontrolecommissie, de HerCie en de Sollicitatiecommissie. Het is van belang om direct te werven bij de leden en zo ervoor te zorgen dat ze een brief sturen.
300 Dat is het transparantst voor de leden die de stukken lezen.

Tom Konijn trekt zich terug als sollicitant.

Simon Ilić zegt dat er een demo was gepland voor het nieuwe stelsysteem, maar dat
305 gaat met dit aantal niet op. Tom Konijn grapt dat hij dan wel meedoet voor de demo, maar het is toch te spannend dus hij past, alweer...

Stemvoorstel: Friso Eigenhuis, Quinten Coelho en Anouk van Kempen worden aangesteld als Sollicitatiecommissie voor 2021.

310 **Stemming:**

- Onthouding: 1
- Voor: 19
- Tegen: 2
- Blanco: 1

315 **Besluit:**

De Sollicitatiecommissie is aangenomen. Simon Ilić bedankt ze nog even.

Simon Ilić schorst de vergadering om 18:52.

320 Rosa Sinaasappel en Melin Walet zijn na de pauze niet teruggekomen.

10 Halfjaarlijks verslag (Stuk 7)

Simon Ilić heropent de vergadering om 19:07. Nina Oskam geeft een presentatie over het halfjaarverslag.

325 **10.1 Algemeen beleid**

Activiteiten

Online

330 Demi Kruijer is benieuwd naar welke dingen we voor corona mochten doen en nu nog steeds niet mogen doen. Ezra de Cleen zegt dat het voornamelijk gaat om brainwaveborrels en kamerborrels. Lokalen huren mocht eerst ook niet en nu langzamerhand wel weer.

Sietse Verbeek voegt toe dat we geen bier mogen verkopen in de brainwave. Een gratis bieravond kan wel, verkopen mag nog niet vanwege het contract met grolsch. Jaap Osseweijer zegt dat er halve regels zijn over wat we wel of niet mogen organiseren op de faculteit vanwege corona en dat we nog steeds toestemming moeten vragen van Kees of Joris Flesch voor elke activiteit.

Jaap Osseweijer zegt dat we als NSA voorzichtig zijn gaan kijken naar wat we wel of niet kunnen overschrijden. Dit gaat vooral over de NSA-kamer zelf. Hier zijn geen duidelijke regels over doorgecommuniceerd door de UvA. Er is namens alle verenigingen op Science Park een brief over het kamerbeleid van maximaal twee personen gestuurd naar de leiding, maar het antwoord blijft dat de ventilatie niet goed genoeg is. Bij borrels in de brainwave en in andere lokalen, krijgen we eerder de bewaking op ons nek. Jasper Lankhorst zegt dat het zo ver hij weet niet is geprobeerd.

Sietse Verbeek bevestigt dat en meldt dat de volgende dag de eerste poging is. Het gaat om een herintroductie voor de tweedejaars. Dit is eerst aangevraagd bij een coronacheckpunt. Vervolgens is hij doorverwezen naar de FS terwijl de brainwave na 17:00 uur van de stichting is. Joris Flesch is hier uiteindelijk over gemaïld en heeft maandag toestemming gegeven. Het zijn dus vrij recente ontwikkelingen.

Demi Kruijer wil meegeven dat het bestuur er druk achter moet blijven zetten dat we verduidelijking krijgen over de regels. Jaap Osseweijer zegt dat het voelt alsof het directieteam het zelf ook niet weet. Er is bij de UvA nog onduidelijkheid over het protocol. Deze is namelijk niet vervallen, maar tegelijkertijd ook niet meer toepasbaar gezien de nieuwe maatregelen. Het blijft een moeilijk dubio, een dilemma van rebels zijn met mate, maar nog wel verantwoordelijk met corona en tegelijkertijd het voorkomen dat er permanente nadelige regels komen vanuit de UvA.

Friso Eigenhuis benadrukt dat het er op lijkt dat de studieverenigingen door de UvA niet als essentieel worden gezien, terwijl dat bij de VU wel het geval is. Vandaar dat het bestuur enorm moet aftasten bij de UvA.

Alumni commissie

Amy Oppong vraagt wat het bestuur anders plant te doen met de nieuwe alumni commissie aangezien er eerder al een alumni commissie was, maar deze uit elkaar is gevallen.

Sebastian Zur antwoordt dat de leden van de alumni-commissie dat destijds al voor 4 à 5 jaar deden dus het was tijd voor nieuwe leden in de commissie. Omar Ould-Boukattine voegt toe dat ze nog voor het eind van het boekjaar een alumnidiner willen organiseren. Ze mikken nu op de 3e of 4e week van november of eventueel begin december. Hier zullen de alumni nog voor worden uitgenodigd. Er wordt in ieder geval nog één activiteit georganiseerd.

Sebastian Zur is blij dat er vertrouwen is in de alumni commissie. Hij begrijpt alleen

niet wat het stukje in het verslag over de drie alumni die uitgenodigd waren op de Career Month daar mee te maken hadden. Chinook Felix zegt dat het gaat over het contact met de alumni en niet perse te maken heeft met de alumnicommissie. Het was leuk om te zien dat alumni een leuk praatje konden doen met enthousiasme.

380

WisCie

Stefanie Fijma zegt dat er in het halfjaarverslag staat dat er enorm veel wiskundige afkwamen op activiteiten. Ze wilt graag weten hoeveel “enorm veel” is.

385

Chinook Felix antwoordt dat bij de online activiteiten het er rond de 30 waren en dat dat heel veel was in vergelijking met andere online activiteiten. Er zijn ook wel eens lezingen geweest waar er rond de 70 studenten waren. De commissie heeft nog wat activiteiten op de planning staan, maar is nu ook op zoek naar nieuwe, jonge leden en daar vooral op aan het focussen.

390

Nu de WisCie een succes is, vraagt Sebastian Zur zich af of er over nagedacht is om ook zoiets op te zetten voor natuurkunde. De interactie met de docenten bij WisCie activiteiten vindt hij prachtig.

395

Sietse Verbeek denkt dat het vooral werkt door de grootte van de wiskundeopleiding. De natuurkundeopleiding heeft meer studenten dus de interactie met de docenten is veel minder. Als voorbeeld noemt hij de StuDoBo's. Hier komen bij wiskunde veel meer docenten op af dan bij natuurkunde. Het is geen slecht idee om over na te denken, maar het is hierdoor nog niet opgebracht.

400

Sebastian Zur vraagt of nu Raf Bocklandt de nieuwe opleidingsdirecteur is van wiskunde, Raf ook nog steeds enthousiast is over de WisCie. Chinook Felix zegt dat Raf Bocklandt, ook wel bekend als ravatar bij de verkleedborrel, één van de enthousiastere docenten was bij de activiteiten, dus dit zit zeker goed.

405

Quinten Coelho vraagt hoe het contact met het opleidingsteam van natuurkunde is. Sietse Verbeek zegt dat het contact goed is en er al eerder een herintroductieactiviteit is geweest. Ze proberen dit nog een keer te doen omdat de mensen uit het tweede jaar elkaar niet zo goed kennen. Sietse Verbeek is ook weer bezig met StuDoBo's.

410

Borrelen op de VU

Duncan Pelan vraagt of we mogen borrelen op de VU. Sietse Verbeek antwoordt dat dit eerder niet mocht, maar nu mag het wel weer. Jaap Osseweijer wil wel zeggen dat niet iedereen het ziet zitten om dat stuk naar de VU te fietsen voor enkel een kamerborrel, maar dat dit misschien later in het jaar wel kan.

415

Wekelijkse borrel

Jasper Lankhorst vindt het idee van een wekelijkse borrel wel leuk ondanks dat hij er nog niet is geweest, maar vraagt aan Ezra de Cleen of hij dat allemaal wel vol houdt.

420

Ezra de Cleen zegt dat hij vaak niet naar de borrel is gegaan vanwege onder andere de studie. Het is soms wel lastig om iets te organiseren omdat er dan toch al een borrel is. Op Science Park konden we tot deze week nog niet zo veel doen. Nu kunnen de wat kleinere activiteiten zoals een filmavond of spelletjesavond weer georganiseerd worden. De borrel is slechts één dag per week dus voor nu is het nog wel te doen. Mochten de brainwave en kamer weer open zijn voor activiteiten, kan het altijd nog een bi-wekelijkse borrel worden.

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom het bestuur ervoor heeft gekozen om juist nu de universiteit weer open is voor borrels, de wekelijkse borrel door te laten gaan. Ezra de Cleen antwoordt dat we nu net op de overgang zitten en een beetje moeten aftasten. Dit wordt na deze periode weer opnieuw geëvalueerd.

Nina Oskam reageert zodra wij merken dat het enthousiasme voor de borrel afneemt of het enthousiasme voor andere activiteiten afneemt voor de borrel, deze weer bi-wekelijks wordt.

Quinten Coelho zegt dat sommige mensen juist wel naar de borrel komen en sommige juist liever naar activiteiten op Science Park. In die zin maakt het dus niet heel veel uit en moet men gewoon aankijken hoe het gaat. Amy Oppong merkt hier bij op dat er vaak rond december drukke periodes zijn waardoor mensen minder geneigd zijn om naar de borrel te gaan.

Jaap Osseweijer zegt dat de redenen waarom het bestuur heeft besloten om wekelijks te borrelen, waren dat het iets leuks was om geld aan uit te geven en dat de kroegen al dicht gaan om 00:00 uur. Daardoor is het makkelijker om het wekelijks borrelen vol te houden. Als dit verandert, kan het ook weer heroverwogen worden. De afspraken met de Biecht zijn ook heel vrij en ze denken goed mee dus het is afhankelijk van hoe de aankomende weken zullen lopen met de nieuwe maatregelen.

450 **The dream**

Sebastian Zur weet niet wat de post corona party week zou moeten voorstellen. Ezra de Cleen vertelt dat de PoCoPaCi (Post Corona Party Commissie) was opgesteld om een week met activiteiten te organiseren als alle maatregelen zijn vervallen. Zo kan er gevierd worden dat corona voorbij is.

455

De vorige ALV heeft Mick Rustenburg er een punt van gemaakt dat het belangrijk is om klaar te staan voor nieuwe activiteiten. Omar Ould-Boukattine vraagt of we een jaarplanning hebben van welke activiteiten we de komende maanden gaan organiseren.

Ezra de Cleen reageert dat we niet een concrete planning hebben, maar wel een aantal activiteiten. Sietse Verbeek voegt toe dat door de onzekerheid het lastig is om te weten wat er wel of niet mogelijk is. Vandaar dat het bestuur niet echt vooruit kan plannen aangezien veel ideeën die we hadden uiteindelijk niet bleken te kunnen.

465 Grote activiteiten zoals de dies staan wel op de planner. Omar Ould-Boukattine geeft nog wel mee dat het handig is om te bekijken waar de piekmomenten zitten. Wekelijks borrelen, dies en kleine activiteiten is bijvoorbeeld wel overkill. Daarom is het handig om te weten wanneer we wat doen voor de vakantie zoals het nieuwjaarsdiner.

470 Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vraagt of het nieuwjaarsdiner is gereserveerd. Het bestuur zal dat na de tentamenweek regelen.

Aktie: Reserveer nieuwjaarsdiner (Bestuur)

Kamer

475 Jasper Lankhorst was er zelf niet, maar hij hoorde dat op een maandag om half twee het bestuur is gaan vergaderen in de kamer. Jaap Osseweijer bevestigt dat dit inderdaad is gebeurd. Op het moment dat de kamercommissie volledig is opgezet, kan dit weer anders.

480 Ezra de Cleen benadrukt dat het niet komt omdat de leden niet bereid zijn om de kamer open te houden, maar dat het bestuur ook nog zat met de maatregel dat er maar twee mensen in de kamer mochten zijn.

Omar Ould-Boukattine vraagt of wij in de komende weken het zien gebeuren dat midden op de dag de kamer dichtgegooid wordt en verzoekt dat wij dat niet meer gaan doen. 485 Sietse Verbeek zegt dat de initiële reden om in de kamer te vergaderen, was dat zij de kamer niet wouden openlaten zonder dat er een bestuurslid aanwezig was vanwege de maatregelen. Deze zou dan toch al dicht zijn als het bestuur ergens anders ging vergaderen. Nina Oskam zegt dat dit nu gaat veranderen.

Ledenwerving

490 Hendrik Pieter Fuhri Snethlage zegt dat hij het best zorgelijk vindt dat de ALV heel leeg is. Hoe ziet het bestuur het voor zich om de ALV weer voller te krijgen?

Nina Oskam geeft aan dat zij van veel mensen gewoon het antwoord nee heeft gekregen en ze niet zo goed weet hoe ze het anders moet aanpakken. Het is in de nieuwsbrief gedeeld en in de chat. Dus ze vraagt wat het bestuur anders zouden kunnen doen. Zij 495 vindt het ook jammer om te zien.

Jaap Osseweijer zegt dat in normale jaren er een tweede jaar is dat actief heeft kunnen meedraaien met de verenigingen en dat is dit jaar niet zo. Zij hebben nu even actief kunnen meedraaien als de eerstejaars. Er zijn weinig eerstejaars die de vereniging in het 500 eerste jaar meteen leuk vinden.

Hij vindt het lastig om te zeggen of het vergelijkbaar is met normaal. Stel dat het bij de kandi-ALV nog steeds zo leeg is, dan is dat zeker iets om werk van te maken. Hij hoopt tegen die tijd meer mensen te kunnen enthousiasmeren en dat de EJCie wat meer

op gang komt.

505

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage verduidelijkt dat zijn bredere punt was dat we veel nieuwe leden hebben, maar dat we vanuit vorig jaar ook nog een grote groep hebben die niet echt een idee hebben wat de NSA is. Zijn vraag is wat het plan is van het bestuur om die leden ook vol bij de vereniging te betrekken.

510

Friso Eigenhuis antwoordt dat we dit willen doen via de commissiemarkt, promotie via PVLO, AVT en canvas. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage stelt eerstejaarsgames voor. Dit houdt in dat in een pauze van een eerstejaarscollege er een spel wordt gedaan voor een lokaal waar iets gewonnen kan worden. Dat werd in zijn eerste jaar wel eens gedaan.

515

Amy Oppong wilt melden dat de manier waarop we het promoten minder aantrekkelijk is in plaats van lekker achterin biertjes drinken en er achter komen dat een ALV vet belangrijk is. Ze raadt aan gestroomlijnde aantrekkingspraatjes te maken zodat we op een open manier mensen binnenslepen. Nina Oskam vindt het ook een beetje lastig om tegen leden te zeggen dat de ALV super gezellig is aangezien er dan een vertekend beeld wordt gegeven.

520

Anouk van Kempen verlaat de vergadering om 20:01.

525

Tom Konijn herhaalt de uitspraak van het bestuur dat zij de ALV hebben gepromoot in de telegram en de aankondigingen. Hij zegt dat het niet in de vorige telegram staat en er slechts één appje was. Als tip geeft hij dat we vertellen aan de eerstejaars dat het belangrijk is dat zij ook hun input geven. Hij heeft qua promotie niet heel erg veel gemerkt. Gratis eten promoten helpt ook enorm.

530

Sharon de Jong benoemt dat er best gezegd mag worden dat je een biertje krijgt als je naar de ALV komt. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage merkt op dat het eten op de ALV ook amper is gepromoot.

535

Quinten Coelho wil zeggen dat EJW helemaal vol was, AJW vol was en de wintersport vol was binnen twee weken. Als het goed gepromoot wordt, moet het wel goed komen met de ALV.

540

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vraagt hoeveel mensen uit het jaar van het bestuur aanwezig zijn. Ezra de Cleen zegt dat veel leden uit bepaalde jaarlagen amper op Science Park zijn geweest. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage benadrukt dat de crux van het probleem is dat er voor moet worden gezorgd dat die mensen ook naar de ALV komen.

545

Jaap Osseweijer zegt dat de piek van de actieve leden ligt in het einde van het eerste jaar, het tweede jaar en de eerste helft van de derdejaars en daar is nu anderhalf jaar een gat tussen gevallen. Het bestuur ziet op veel verschillende aspecten van de vereniging dat er een ervaringsgat is. Dit is onder anderen bij het AJW en het EJW opgevallen. Er moet

een manier gevonden worden om dat gat te dichten. Eerst de commissies actief vullen en dan de ALV actief vullen want dat gaat hand in hand samen. De commissiemarkt is hier voor de eerste stap.

550

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vraagt of er statistieken zijn van hoeveel huidige twee-dejaars in commissies zitten. Nina Oskam antwoordt dat dit er ongeveer zes zijn. Ze kan niet met 100% zekerheid zeggen dat dit het juiste aantal is.

555

Jasper Lankhorst vraagt hoeveel leden er op het EJW waren en of dit historisch gezien een hoge opkomst was. Jaap Osseweijer antwoordt dat er 86 eerstejaars waren van de NSA en 24 ACD en een aantal begeleiders. Twee jaar terug was er een vrij lage opkomst (60 a 70 vanuit de NSA). In eerdere jaren werd er gegokt op 130. Omar Ould-Boukattine vindt 86 niet hoog, als hij denkt aan een hoge opkomst denkt hij niet aan 50 begeleiders. Jaap Osseweijer zegt dat er op de locatie ook maar maximaal 150 mensen mochten zijn en dat om deze reden de promotie op een gegeven moment is gestopt. Hierdoor hoefde er gelukkig niemand afgewezen te worden.

560

Omar Ould-Boukattine wil weten hoeveel van de potentiële eerstejaars lid zijn geworden. Hij denkt dat het belangrijk is om dit elk jaar op te zoeken en duidelijk ergens te hebben staan zodat er teruggeblikt kan worden. Friso Eigenhuis zegt dat er 142 natuurkundigen, 45 wiskundigen en 20 dubbele bachelors in het ledenbestand staan. Dit is dus niet hetzelfde als wat in het halfjaarverslag stond aangezien er sinds die tijd meer bij zijn gekomen.

570

Vanuit de leden lijkt er behoefte te zijn naar meer statistieken.

Aktie: Zet in het jaarverslag wat de statistieken zijn over de inschrijvingen. (Bestuur)

Omar Ould-Boukattine zegt dat er 100 masters op de barbecue waren, dat is sowieso al veel meer dan voorheen. Het laat zien dat de masters ook activiteiten willen en het is fijn dat de masters daarmee verder willen gaan. Er zijn maar 47 masters lid geworden dus hij vraagt zich af hoe dat kan.

575

Ezra de Cleen antwoordt dat de barbecue ook open was voor niet-leden zodat het een grote activiteit zou worden. De master commissie is van plan om voorafgaande van de volgende activiteit een mail te sturen naar alle mensen die aanwezig waren bij de barbecue met daarin de informatie dat men lid moet worden om er bij te kunnen zijn.

580

Hendrik Pieter Fuhri Snethlage denkt dat het handig is als mensen ook lid kunnen worden op de activiteit zelf. Nina Oskam reageert dat dit op de barbecue ook het geval was. Jaap Osseweijer licht toe ook dat een hoop masters zijn doorgestroomd vanuit de bachelor, zij hoefden zich niet opnieuw in te schrijven.

585

Sharon de Jong zegt dat het voor sommige masters lastig is om lid te worden vanwege een buitenlandse rekening. Dit probleem wordt volgens Ezra de Cleen opgelost door bij

590

de mail voor de komende activiteit er bij te vermelden mensen met problemen bij het inschrijven naar de kamer kunnen komen.

595 Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vraagt of het het bestuur is gebeurd in de afgelopen tijd dat ze tot 22:00 uur met eerstejaars in de kamer zaten. Ezra de Cleen antwoordt dat dat niet het geval is geweest.

Duncan Pelan verlaat vergadering om 20:17.

Promotie

600 Omar Ould-Boukattine merkt op dat in het jaarverslag van het vorige bestuur, iemand verantwoordelijk zou worden gesteld voor de social media beheer en promotie. Hij wil graag weten hoe dat nu gaat. Nina Oskam zegt dat zij dit nu op zich heeft genomen. Ze vindt het nog steeds een goed idee dat er meerdere mensen toegang zouden krijgen tot de accounts voor dit doeleinde. Omar Ould-Boukattine stelt voor dat er per commissie
605 één iemand toegang krijgt tot de social media accounts want anders doet het bestuur wel heel veel zelf.

10.2 Driejarenplan

Evaluatie van het driejarenplan

Sebastian Zur zegt dat hij de concrete punten zoals ingestemd bij de ALV van maart 2019
610 niet terug te vinden zijn in het driejarenplan. Het ging toen om verenigingsproblematiek die het bestuur niet alleen en in één jaar kon oplossen. Het is van belang dat deze informatie per bestuur wordt doorgegeven.

Hij wijst er op dat de problematiek met de missende jaarlagen en de dakpannencon-
615 structie van het doorgeven van informatie al eerder is voorgekomen. Het is niet iets dat het bestuur nu kan oplossen, dus is het perfect voor het driejarenplan zodat de ALV kan meedenken over hoe dit opgelost kan worden.

Sietse Verbeek zegt dat dit niet was hoe het bestuur het driejarenplan heeft doorge-
620 kregen. Sebastian Zur bevestigt dat dit diep in de notulen stond dus dat niet gek is. Er is heel veel tijd in gestopt en vervolgens is het in vergetelheid geraakt.

Aktie: De stukken lezen van de ALV van maart 2019 over het driejarenplan. (Bestuur)

Tom Konijn reageert dat het niet de taak van het bestuur is om een driejarenplan
625 opnieuw te schrijven. Het is handig om op papier te zetten wat het bestuur niet in één jaar kan doen.

Sietse Verbeek zegt dat het eerste voorstel van het bestuur was om een document bij te houden waar deze problemen in staan en deze per jaar te updaten in plaats van een
630 standaard driejarenplan. Ezra de Cleen voegt toe dat we dan globale actiepunten beter

kunnen bijhouden en bij een ALV kunnen afstrepen.

635 Maaike Straathof kan zich herinneren zij de vorige ALV heeft gezegd dat het handig is om het driejarenplan te evalueren. Ze denkt dat het alleen een goede evaluatie is als de stukken er bij worden gepakt waarom het in eerste instantie een goed idee was. Daarbij doelt zij op de notulen van de vergaderingen over het driejarenplan en het driejarenplan zelf.

640 Sietse Verbeek zegt dat hij meerdere keren het driejarenplan heeft gelezen, maar hij door deze vergadering niet meer zeker weet of hij wel de goede stukken heeft gelezen. Maaike Straathof denkt dat het handig is als er voor de volgende vergadering een stuk wordt geschreven met argumenten waarom het driejarenplan is opgesteld, wat er opgelost is en wat er in zou kunnen komen. Dan pas kan bepaald worden of het echt nut heeft of niet.

645

Aktie: De volgende ALV een diepgaandere analyse van het driejarenplan met stukken en verwijzingen mee te sturen. (Bestuur)

Academische activiteiten

650 Sebastian Zur vraagt of de studeersessies in de roosters van de studenten staan. Ezra de Cleen zegt dat er nog geen studeersessies offline zijn geweest. Chinook Felix voegt toe dat het wel op canvas stond, maar niet op datanose. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage en Sebastian Zur denken dat dat wel handig is omdat mensen vaak op hun rooster kijken en het dan zien staan.

655 Sebastian Zur peilt of er genoeg animo is voor de SympoCie en LeCie. Mocht dat niet het geval zijn, stelt hij voor dat de leden van de commissies hier misschien oriëntatiepunten voor zouden kunnen krijgen. Nina Oskam zegt dat de commissies reeds zijn gevuld, maar dat dit überhaupt wel fijn is voor de leden.

660 Sebastian Zur geeft als tip dat er met de instituten misschien meer samenwerking kan zijn. Zo is het misschien makkelijker om aan sprekers te komen of kunnen zij een financiële steun bieden. Er komen hele coole sprekers op de NSA-activiteiten.

665 Quinten Coelho zegt dat als je denkt dat je een academisch waardige ervaring hebt opgedaan, je daar op aanvraag PVLO punten voor kan krijgen.

670 Omar Ould-Boukattine vraagt of de studeersessies voor deze tentamenweek gepland staan of voor de volgende. Ezra de Cleen zegt dat de studeersessies nu nog niet voor deze tentamenweek gepland staan, maar dat hij gaat proberen voor de komende tentamenweek nog een lokaal te regelen. Jaap Osseweijer zegt dat de FSR ook lokalen heeft gereserveerd voor elke studie. Ezra de Cleen zegt dat we die dan kunnen promoten. Omar Ould-Boukattine denkt dat het een goed idee is om dat in het rooster te laten komen van de studenten, hij heeft ook het idee dat de opleidingsteams ook willen dat we iets gaan

doen.

675

Quinten Coelho verlaat de vergadering om 20:34.

Bilocatie

Omar Ould-Boukattine zegt dat het bestuur van plan is om vroeg in periode 4 te wisselen. Hij vraagt zich af of het bestuur hier een concreet plan bij had. Sietse Verbeek zegt dat we dat niet per se hadden en het meer een kwestie was van willen proberen in plaats van dat we het met zekerheid doen. Omar Ould-Boukattine zegt dat hij het dan liever uitgewerkt wil hebben wat het, in het verslag genoemde, probleem was dat het bestuur de vorige keer geconstateerd had en raadt aan dat mee te nemen voor de planning van de wissel.

Besturen

Ondanks dat er in de wissel van 2019/2020 er veel sollicitanten waren, raadt Sebastian Zur aan waaks te blijven op bestuurswerving aangezien er eerder wel eens 11 aanmeldingen zijn geweest. Zoals het er nu staat lijkt het er op alsof het alleen door covid kwam, maar dat is ook in de voorgaande jaren een ding geweest. Stel het gaat nu één of twee jaar goed, dan is het nogsteeds wel een goeie om in het driejarenplan te houden. Het is dan nuttig om te kijken naar waarom het goed is gegaan zodat dit kan worden doorgegeven aan het volgende bestuur.

WebCie

Sebastian Zur wil voor de WebCie aanraden om te kijken naar de discussies in het driejarenplan, daar zijn wat goede punten voorbij gekomen en dat mee te nemen.

Amy Oppong vraagt of er mensen bezig zijn met het overnemen van het poflijststelsel. Sietse Verbeek antwoordt dat ze hier iemand voor hadden gevonden, maar dat deze geen tijd meer bleek te hebben. Amy Oppong meent dat het stelsel van de huidige poflijststelsel niet handig is voor het controleren. Het is geen belemmering, maar wel irritant.

10.3 Portefeuilles

Acquisitie

Omar Ould-Boukattine heeft begrepen dat de **via** niet meer de Career Day met ons gaat doen. Hij wil graag weten waarom. Friso Eigenhuis antwoordt dat de klik met het vorige bestuur heel fijn was, maar dat dit qua samenwerking minder is met het huidige bestuur. De communicatie verloopt moeizaam, dus hij heeft er geen zin meer in om daar op te wachten.

710 Maaike Straathof verlaat de vergadering om 20:39.

Stefanie Fijma merkt op dat de samenwerking met Flow Traders is gestopt aangezien zij genoeg reclame maken in Amsterdam. Echter zijn natuur- en wiskundigen redelijk exact dus haar vraag is welke verenigingen de NSA overschaduwden. Friso Eigenhuis zegt dat de NSA te weinig traders heeft geleverd en ze toch meer de focus op programmeurs willen leggen. Wellicht willen ze het volgend jaar nog proberen. De inhouse dag was er ook al uitgehaald dus voor onze studenten had het ook niet echt meer zin. Ze stonden alleen nog op de website en gaven geld. Ze werken met veel studieverenigingen samen die misschien wel een betere match zijn.

720 **Boeken**

Omar Ould-Boukattine zegt dat we de vorige ALV het hebben gehad over de affiliatiebonus en dat die dus lager zou uitvallen omdat de boeken goedkoper worden. Nu vraagt hij zich af hoe het nu staat met de affiliatiebonus. Jaap Osseweijer zegt dat de communicatie nu vooral gaat over het achterhalen van nog niet geleverde boeken. Hierna zal Chinook Felix weer de focus leggen op de affiliatiebonus. Deze krijgen we zeker omdat dit ook in ons contract met de VU boekhandel staat.

Commissies

Sebastian Zur vindt de commissiemarkt een goed idee. Hij blikt terug op het missen van de eerdergenoemde dakpannenconstructie. Hij raadt aan om hiervoor met concrete plannen te komen. Als tip geeft hij mee om de evaluaties van de commissies van de afgelopen jaren door te nemen. Het wiel hoeft immers niet opnieuw uitgevonden te worden. Het is belangrijk om te kijken naar waar de ervaring nou echt ligt. Het bestuur kan ook de link leggen tussen ervaren mensen en de nieuwe leden in de commissies.

ICT

Omar Ould-Boukattine verwijst naar de plannen op de vorige ALV om geld uit te geven aan een nieuwe website. Die verwachte kosten zijn er toen uitgehaald omdat de plannen nog niet concreet genoeg waren. Hij mist de reflectie op het idee om de website uit te besteden. Hij vraagt of hij daar uit kan opmaken dat er geen aanvullende kosten zijn. Sietse Verbeek verduidelijkt dat het plan was om van dat geld een designcursus te kopen voor een paar leden, maar daar zijn we nog niet aan toe gekomen. In de vakantie zijn ze vooral bezig geweest met het ontwikkelen van de back-end. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage geeft als tip dat het design ook gemaakt kan worden door creatieve leden die een design tekenen. Dit hoeven niet perse mensen te zijn die een site kunnen maken.

Voorraad

Omar Ould-Boukattine heeft uit de presentatie begrepen dat het bestuur niet van plan is om verder onderzoek te doen naar poffen op krediet omdat daar niet genoeg animo voor

was onder de leden. Hij vraagt zich af waar dat uit gebleken is.

750 Jaap Osseweijer vertelt dat hij de na de vorige ALV had gemerkt dat er toch een groep leden was die er niet achter stonden. Verder heeft hij het nu ook enorm druk en heeft Jaap Osseweijer niet genoeg tijd om dat nu werkende te krijgen. De grotere reden dat het niet in dit jaar gaat, is dat de poflijst moet worden overgenomen door een van de leden. Er is dit jaar nog te weinig kennis over hoe de poflijst werkt en dat is wel nodig voor dit idee aangezien het een en ander aangepast moet worden.

755

Omar Ould-Boukattine had een andere invulling van het kredietpoffen in gedachten aangezien het nu ook al mogelijk is om meer geld over te maken. Jaap Osseweijer verduidelijkt dat het idee ook meer ging over de mate waarin je in het rood kon staan. Omar Ould-Boukattine denkt dat zodra de leden hun schuld netjes betalen, het goed is om juist al simpel te beginnen met promoten dat je al meer geld kan overmaken. Dan is 80% van wat er in het verslag staat al gedaan, namelijk het aanbieden van. Wil je geen krediet hebben en elke maand een hoge schuld hebben, maak dan extra geld alvast over. Dit zou als regel toegevoegd kunnen worden. Er zijn een aantal leden waar dit al enorm veel verschil zou maken volgens Omar Ould-Boukattine.

765

Sharon de Jong verlaat de vergadering om 20:47. Er is een korte pauze om 20:49. Simon Ilić heropent de vergadering om 20:55.

11 Financieel halfjaarverslag (Stukken 8, 9, 10, 11)

770 11.1 Halfjaarlijkse Realisatie Stuk 8

Jaap Osseweijer geeft een presentatie naar aanleiding van de stukken. Hij licht de kleuren toe:

- Blauw: doorlopende posten
- Groen: posten die zijn afgerond
- 775 • Rood: posten die bijna zijn afgerond
- Wit: posten die nog niet zijn begonnen

Afboekingen

780 Omar Ould-Boukattine ziet bij de afboekingen een afboeking staan van TDCC omdat ze niet kunnen betalen. Bij acquisitie 2019 staat dat er een workshop stond van TDCC die vanwege corona niet plaats heeft kunnen vinden. Hebben zij die wel betaald? Jaap Osseweijer zegt dat ze dat niet hebben gedaan, dat had niet bij acquisitie moeten staan. Het totale contract is 600 euro. De workshop is hier al uitgehaald.

Omar Ould-Boukattine zegt dat het contract is afgesloten in het afgelopen boekjaar, 785 maar dat de NSA van tevoren factureert. Zijn vraag is waarom het niet eerder duidelijk was dat ze niet gingen betalen. Friso Eigenhuis heeft begrepen dat het contract was ondertekend, maar het factuur nog niet was gestuurd waardoor TDCC achteraf kon zeggen dat zij er toch van af zagen. Jaap Osseweijer zegt dat in het contract staat dat dat ze niet betaalgerechtigd zijn op het moment dat ze failliet gaan als ze ons betalen, wat realistisch 790 was volgens het commissielid dat dit contract heeft afgesloten. Friso Eigenhuis voegt toe dat de vraag dan is of een van de twee partijen er dan iets aan heeft.

Bestuurskosten

Omar Ould-Boukattine vraagt of de bestuurskleding exact 600 euro kostte. Jaap Osseweijer 795 zegt dat het wat meer kostte en dat het bestuur 12 euro per persoon meer heeft betaald. Omar Ould-Boukattine gunt wel en benadrukt dat het bestuur dat echt niet zelf hoeft te betalen. Het streven is 600 euro, maar als het bestuur er iets overheen gaat, is dat prima. We zijn allemaal heel trots op de mooie pakjes. Jaap Osseweijer zegt dat hij dit heeft overgenomen van vorige besturen.

800

Omar Ould-Boukattine vraagt of het bestuur op inwerkweekend gaat. Hij is in de veronderstelling dat je begroot voor je eigen inwerkweekend. Jaap Osseweijer is het hier niet mee eens en Simon Ilić bevestigt dat je als het bestuur het weekend betaalt dat jij host. Sebastian Zur tipt dat de Albert Heijn op dit moment een hele goede actie heeft 805 op Roompot vakanties dus dat het bestuur daar gebruik van kan maken.

Grote activiteiten

Omar Ould-Boukattine vraagt of er een prognose is voor het EJW. Jaap Osseweijer zegt dat hij bijna klaar is, hij mist alleen nog de factuur van de bus. Er zal waarschijnlijk 300 euro verlies worden gemaakt bovenop de geplande 1200 euro die begroot stond voor het 810 EJW. Omar Ould-Boukattine wil graag weten of het bestuur en de begeleiders van ACD contributie hebben betaald. Jaap Osseweijer antwoordt dat het bestuur en de begeleiders wel hebben betaald. De KOEST zelf hoefde niet te betalen, maar zij krijgen ook geen commissie-etentje.

815

Omar Ould-Boukattine merkt op uit de voorschrijdende begroting dat er nog een excursie gepland staat voor dit boekjaar. Jaap Osseweijer zegt dat er een plan was om dit in januari te organiseren. Simon Ilić zegt dat dat redelijk kort dag is. Friso Eigenhuis voegt toe dat er al een hoop klaar ligt. Helaas wil Duncan Pelan uit de commissie en was veel via zijn vader geregeld. Dit is redelijk lastig om op te vullen. Verder hadden de 820 commissieleden toegezegd nog door te gaan met de commissie, maar het blijft inderdaad kortdag. Omar Ould-Boukattine zegt dat het maar om 500 euro gaat dus qua geld maakt het niet zoveel uit voor de vereniging. Het is wel weer een grote activiteit in die resterende 16 weken als bestuur dus voor de jaarplanning is het belangrijk om op te letten.

Inkomsten, opgenomen reserveringen & scoop

825 Tom Konijn verlaat de vergadering om 21:09.

Omar Ould-Boukattine zegt dat in vergelijking met zijn bestuursjaar, de Facultaire subsidie lager is. Jaap Osseweijer bevestigt dit en legt uit dat dit komt omdat we ook geld krijgen vanuit de VU zodra hij tijd heeft om dit aan te vragen. De UvA heeft dit
830 doorgekregen en heeft daarom het geld dat wij van de VU krijgen voor de Scoop en Facultaire subsidie van het initiële bedrag afgehaald. De NSA krijgt dus in totaal even veel, maar de UvA wil dus ook dat de VU betaalt omdat we ook les krijgen op de VU. De NSA krijgt 250 euro als vaste post en 950 euro voor de Scoop. Dat staat duidelijk in de papieren over wat wij kunnen aanvragen bij de VU.

835 Amy Oppong kan van de Facultaire subsidie vergaderingen die zij heeft bijgewoond herinneren dat ze zeiden dat mensen die first in ingeschreven staan bij de VU, niet tellen voor de facultaire subsidie van de UvA. Ze vraagt of er nog vergaderingen komen. Jaap Osseweijer zegt dat hij nog een gesprek gehad heeft met de verantwoordelijke. Het percentage dat wij op de VU qua les krijgen als natuurkundigen wordt van het aantal leden
840 bij de UvA afgehaald en beïnvloedt wat wij van de UvA aan Facultaire subsidie krijgen. ACD heeft dezelfde regeling.

Het totaalbedrag is nog wel gelijk als je de subsidies van beide locaties bij elkaar optelt.
845 Wij hebben als vereniging echter wel op eigen houtje om subsidie gevraagd bij de VU, terwijl er al eerder was medegegdeeld dat we minder geld zouden krijgen van de UvA. Amy Oppong zegt dat tijdens BVO in haar jaar er een plan was voor de verandering van de facultaire subsidie. Jaap Osseweijer vertelt dat dit plan in de koelkast is komen te liggen, de contactpersoon van de UvA voor de facultaire subsidie wist niet eens van het bestaan
850 van dit plan af.

Omar Ould-Boukattine zegt dat de NSAanhang op €300,- begroot staat, maar dat we pas €90,- hebben. Jaap Osseweijer reageert dat dit in overleg was met de vorige ALV, het bedrag kon waarschijnlijk worden opgehoogd. Hij verbetert dat we nu op de €120,-
855 zitten. Met dingen zoals de dies en gala neemt het meer toe, met de skireis is het wel minder gebeurd.

Omar Ould-Boukattine heeft een opmerking over de opgenomen reserveringen. Als ALV is besloten dat we de gemaakte reserveringen gaan opnemen in dit boekjaar. Hij
860 zou afraden te wachten tot de activiteit geweest is. Dat geeft een veel beter beeld van je balans. Jaap Osseweijer zegt toe het stuk van Reinier over reserveringen nog een keer door te lezen en dit dan aan te passen.

Voorzieningen

865 Hendrik Pieter Fuhri Snethlage zegt voor de transparantie dat de reserveringen voor de HapCie anders zijn dan het document dat ze hebben ingeleverd. Als je wilt weten wat er anders is gegaan, kan je na de ALV bij de HapCie langs.

870 Amy Oppong vraagt wat er qua kookgerei nog gekocht moet worden. Jaap Osseweijer zegt dat het gaat om messen en andere kleine aanschaffingen. Verder wilt Amy Oppong graag weten of de HapCie nog plannen heeft aangezien 300 euro best weinig is voor hoe veel de commissie wordt gebruikt. Jaap Osseweijer licht toe dat het kookgerei dat de HapCie nu heeft niet volstrekkend is en er veel uit eigen keuken gebruikt moet worden.

875 De conclusie is dat iedereen de HapCie heel fijn vindt en hoopt dat de HapCie vaker ingezet kan worden.

Oproep vanuit de HapCie: De sollicitaties staan nog open.

880 Sebastian Zur wijst het bestuur er op dat het budget voor de tentamens tegen zijn einde zit. Hij heeft gezien dat er veel meer mastertentamens op de tentamenbank staan van zowel wiskunde als natuurkunde en dat dit een goede zaak is. Hij raadt dan ook aan om zeker meer geld uit te geven, mochten we over het budget gaan. Dit zijn dingen die je als studievereniging op de kaart zet. Hetzelfde geldt voor de mastercommissie.

885 Omar Ould-Boukattine vraagt aanhakend op Sebastian Zur hoe het bestuur het weer voor elkaar heeft gekregen zoveel uitwerkingen te hebben. Sietse Verbeek zegt dat het vooral met Chinook Felix is begonnen en hij veel heeft overgenomen uit haar jaar. Hij krijgt nog steeds een hoop aanvragen van enthousiaste eerstejaars die vier tentamens willen uitwerken en er uiteindelijk 2 inleveren.

890 Omar Ould-Boukattine wil weten hoeveel unieke mensen tentamens uitwerken omdat hij het zonde zou vinden als dit maar twee mensen zouden zijn. Simon Ilić denkt niet dat dat veel uitmaakt, al zou iemand van buiten NSA dit doen. Jaap Osseweijer merkt dat er een paar namen vaker voorkomen. Sebastian Zur voegt toe dat het vooral uitmaakt dat het niet 23 tentamens van één vak zijn.

900 Omar Ould-Boukattine vraagt of er een plan is om de problematiek van de poflijst aan te pakken. Jaap Osseweijer probeert hier met Hendrik Pieter Fuhri Snethlage aan te werken. Hij vindt het lastig omdat hij begrijpt dat Robbie het druk heeft en probeert het bij de WebCie duidelijk te maken dat het van belang is dat iemand de poflijst overneemt.

Het grootste probleem is dat hij er niet goed uit kan halen hoeveel er is gepoft. Hierdoor zijn de voorraad tellingen niet helemaal goed, het is moeilijk om wat er uit is gegaan af te halen van wat er in is gegaan.

905 Er gaat ook nog steeds iets fout met het Google-account omdat deze de poflijst ziet als een minder beveiligde app. Hierdoor kan hij heel veel dingen niet zien. Omar Ould-

Boukattine vat samen dat Jaap Osseweijer weet hoeveel hij er in heeft gestopt en naar aanleiding van de telling weet hij ook hoeveel er uit is gegaan. Hij weet echter niet precies
910 hoeveel er gepoft is. Jaap Osseweijer weet niet hoeveel dat verschil is. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage meldt dat hij niet meer in staat is om die data op korte termijn op te halen.

11.2 Halfjaarlijkse balans Stuk 9

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom de NSA 261 euro aan cash heeft ondanks dat er
915 geen cash activiteiten zijn geweest. Jaap Osseweijer zegt dat dat nog in de kas zat. Vorig boekjaar was dat hoger, toen heeft hij geld gestort. Dit geld leek hem nuttig om achter te houden voor bijvoorbeeld een brainwave borrel. Het is nu wel weer wat meer dus hij gaat binnenkort weer geld storten, maar dan zal hij waarschijnlijk wel weer om bovenstaande redenen rond de 200 euro overhouden.

920

Omar Ould-Boukattine zegt dat links en rechts bij BBW een verschil staat van 10 cent. Hij benadrukt dat dat per definitie niet klopt dus hij stelt voor dat de NSA die 10 cent voorschiet. Jaap Osseweijer zegt dat dit best kan. Het verschil komt door de vooruitbetalingen.

925

11.3 Begroting Stuk 10

Simon Ilić vraagt waar de 400 euro extra verlies vandaan komt. Jaap Osseweijer licht toe dat op de originele begroting 5000 stond die gebaseerd was op de realisatie van 2020 waar
930 800 euro voor de laptop werd gereserveerd. Die reservering is opgenomen dus het verlies van 2020 is 800 euro lager geworden. Die reservering was geschrapt bij de wissel-ALV. De winst van boekjaar 2020 staat op 5450 en het verlies van die 800 euro is hier bij opgeteld.

Omar Ould-Boukattine heeft twee opmerkingen. De eerste opmerking was dat de begroting niet erg verschilt van de originele begroting. Het gaat om een paar schommelingen
935 van een paar 100 euro. Hij vindt het netjes dat we een nieuwe begroting voorstellen in te stemmen, maar dat had niet gehoeven.

Zijn tweede opmerking is dat hij merkt dat veel leden het lastig te lezen vinden. Het valt hem op dat hij de financiële stukken als penningmeester leest als een soort tweede
940 halfjaarverslag. Het zou ideaal zijn als de dingen die op de realisatie staan ook besproken worden in het halfjaarverslag zodat er meer samenhang is. Opvallende punten uit de tussentijdse realisatie en eventueel voortschrijdende begroting zou hij graag ook terug willen zien in het halfjaarverslag.

Jaap Osseweijer wil zeker aan zijn opvolger meegeven dat de opvolger de toelichting
945 meer samenvoegt met de rest van het bestuur in het halfjaarverslag. Simon Ilić geeft complimenten over het begeleidende stuk en de kleurtjes in de realisatie vindt hij ook fantastisch.

**Stemvoorstel: De voortschrijdende begroting van 2021 wordt aangenomen zoals
950 gepresenteerd.**

Het stemvoorstel is per acclimatie aangenomen.

12 Verslag kascontrolecommissie (Stuk 12)

Een compleet en volledig beeld

Omar Ould-Boukattine zegt dat in de 2e alinea staat “Wij concluderen dat de boekhou-
955 ding op orde is en de stukken geven een goed en volledig beeld van de financiële staat van
de vereniging.” Desalniettemin hoorde hij Jaap Osseweijer net zeggen dat hij niet zeker
weet of er verlies gemaakt is op de poflijst dus hij vindt dat haaks op elkaar staan.

Amy Oppong zegt dat de kwestie van de poflijst nog steeds een actiepunt is van Jaap
960 Osseweijer zelf. Er is wel een blik op hoeveel pofjes er zijn gezet, het is alleen onhandig
en moeilijk voor hem om precies te weten hoeveel pofjes er zijn gezet. Dat maakt het
hele excel bestand van de voorraad onoverzichtelijker, maar dat heeft niet gehinderd in
het controleren van de daadwerkelijke pofjes. Er is dus nog steeds een volledig en duide-
lijk beeld van de financiële staat. We weten nog steeds hoeveel er geleverd is en wat de
965 tellingen zijn. Het enige dat mist is het precieze aantal verloren pofjes.

Omar Ould-Boukattine merkt op dat het de moeilijkheden met de poflijst prima be-
sproken hadden kunnen worden in de kasco brief. Dat is een stuk dat onduidelijk is en
daar is deze brief onder andere voor. Als referentie heeft hij kascontrolebrieven erbij ge-
970 pakt van David en Yvette. Dat waren vrij uitgebreide stukken over wat de KasCo vond
van de boekhouding. Hij wil als feedback meegeven dat hij liever de brieven uitgebreider
ziet.

Simon Ilić zegt dat als hij het goed begrijpt er wel een duidelijk beeld is, op het precieze
975 aantal pofjes op dit moment na. Hendrik Pieter Fuhri Snethlage vindt dat dat niet een
volledig en duidelijk beeld kan zijn. Jasper Lankhorst is van mening dat het niet zoveel
uitmaakt zolang er geld komt voor de poflijst. Financiëel heb je niet zo veel aan die
informatie. Omar Ould-Boukattine denkt dat het had terug moeten komen in de brief,
terugkijkend op wat we hadden in voorgaande Kascontrolecommissie brieven. Het was
980 beter geweest als het uit het controlerende orgaan komt, in plaats van vanuit de penning-
meester.

Het verzoek of Jaap Osseweijer mee mag met het commissie-etentje

In de laatste alinea wordt lief gevraagd of Jaap Osseweijer mee kan met het commissie
985 etentje. Ondanks dat hij het, in zijn eigen woorden, een beetje mierenneuken vindt,
is Omar Ould-Boukattine van mening dat op het moment dat er officieel aan de ALV
gevraagd wordt of Jaap Osseweijer mee mag met het KasCo-etentje, het antwoord hier

op nee moet zijn. De Kascontrolecommissie is immers het controlerende orgaan dus die twee dingen moeten los van elkaar staan. Jaap Osseweijer beargumenteert dat een goede
990 relatie tussen de penningmeester en de Kascontrolecommissie juist wenselijk is en iets is dat bevorderd moet worden. Een paar jaar terug is er een Kascontrolecommissie transformatie geweest aangezien er een minder amicale relatie was. Hij vindt het wel netjes om dit te vragen aan de ALV aangezien het uit het budget van het commissie-etentje komt.

995 Jasper Lankhorst merkt op dat er twee scenario 's zijn. In het ene geval is het een beetje raar om tegen de volgende penningmeester te zeggen dat hij niet mee mag. In het andere geval wordt dit weer een nieuwe NSA-traditie. Hij denkt dat in het laatste geval we dat niet altijd willen omdat dat het het controlerende orgaan is.

1000 Hendrik Pieter Fuhri Snethlage zegt dat het een groter probleem zou zijn als de Kascontrolecommissie mee mag op het bestuursetentje. Andersom hoeft het niet de controlerende functie van de Kascontrolecommissie te belemmeren. Ezra de Cleen sluit zich hier bij aan en denkt dat het enige probleem dat er uit kan komen, is dat er een te goede band ontstaat en er laks gedaan wordt. Echter zitten we allemaal in de studievereniging en hebben we toch al een goede band met elkaar.

1005 Stefanie Fijma vindt het ook een beetje gek dat het op de ALV wordt gevraagd, “ga lekker uit eten, maar dit voelt een beetje vreemd.” Demi Kruijer vindt het onzin, zij vindt ook dat ze lekker uit eten moeten gaan. Jaap Osseweijer verzoekt de vraag te negeren. Jasper Lankhorst realiseert dat het hem eigenlijk ook niet boeit.

1010 Omar Ould-Boukattine merkt dat er niet echt iemand is die zijn mening deelt dus dan houdt het voor hem ook op. Die 20 euro gaat het niet om, maar het was een principiële punt. Simon Ilić bevestigt dat het punt is gemaakt, maar hij wel een consensus bespeurt. Hij kan het ook begrijpen dat het als controlerende commissie netjes is om het te melden
1015 als er 20 euro te veel wordt uitgegeven.

13 W.v.t.t.k.

Er is niets ter tafel gekomen.

14 Rondvraag

- 1020 • Demi Kruijer vraagt wie de commissies doet omdat ze iets wilt vragen over de inwerkdocumenten. Nina Oskam zegt als verantwoordelijke dat dat goed is.
- Er wordt gevraagd of iedereen zijn troep wilt opruimen.
- Amy Oppong begint de trend dat men tortillas mee naar huis neemt.

15 Sluiting

De vergadering wordt gesloten om 21:50 uur.

¹⁰²⁵ Actielijst

Bestuur	Besluitenlijst toevoegen waarbij elke stemming een besluit is van de ALV (12 oktober 2021)	4
Bestuur	Reserveer nieuwsjaarsdiner (12 oktober 2021)	15
Bestuur	Zet in het jaarverslag wat de statistieken zijn over de inschrijvingen. (12 oktober 2021)	17
¹⁰³⁰ Bestuur	De stukken lezen van de ALV van maart 2019 over het driejarenplan. (12 oktober 2021)	18
Bestuur	De volgende ALV een diepgaandere analyse van het driejarenplan met stukken en verwijzingen mee te sturen. (12 oktober 2021)	19